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ناديده انگاش��تن توانمندي ها و ظرفيت هاي ملي در عرصه هاي مختلف 
صنعتي و دفاعي اين روز ها به تكيه كلام جرياني تبديل ش��ده اس��ت كه 
شعارهاي خود را ذيل تابلوي اعتدالگرايي و اصلاح طلبي مطرح مي كنند. 
پس از اينكه ماه گذشته مشاور محترم رئيس جمهور گفته بود كه در هيچ 
صنعتي به غير از آبگوشت بزُباش و قورمه سبزي قدرت رقابتي نداريم، هفته 
گذشته در سالن فردوسي دانشكده ادبيات و علوم انساني دانشگاه تهران، 
در ميزگردي با عنوان »بررسي 10 س��ال مذاكرات هسته اي ميان ايران و 
كشورهاي1+5 «كه توسط انجمن اسلامي دانشجويان دانشكده ادبيات 
برگزار شد، توسط سخنرانان نشست عملاً تمامي دستاوردهاي علمي كشور 
در عرصه هسته اي زير سؤال مي رود و دست زدن ها و تأييدهاي پشت سر 
هم حضار هم نشان داد كه حرف هاي سخنرانان باب ميل گردانندگان اين 
تشكل » اصلاح طلب « دانشجويي است. احمد شيرزاد، نماينده اصلاح طلب 
مجلس ششم در اين نشست با اين ادعا كه هركسي در هر دوره اي كه تصميم 
گرفته ايران را به سمت هسته اي شدن پيش ببرد اشتباه كرده، گفت: از اين 
چاه )صنعت هس��ته اي( آبي درنمي آيد، مگر اينكه براي برخي افراد ناني 
درآيد. او افزود: از سال 82 تاكنون دريغ از يك ليوان آب براي كشور. شيرزاد 
در ادامه با زير سؤال بردن پيشرفت هاي هسته اي كشورمان گفت: در زمينه 
هسته اي جمهوري اسلامي ايران نه منابع اوليه دارد و نه احاطه به علوم آن 
را. او در عين حال در پايان سخنانش با اذعان به دست يافتن ايران به فناوري 
هسته اي توصيه به تسليم در برابر زياده خواهي هاي غرب داشته و مي گويد: 
هم اكنون فناوري هسته اي را به دست آورده و علم آن را ياد گرفته ايم، پس 

فرقي نمي كند كه چه تعداد دستگاه سانتريفيوژ در كشور داشته باشيم. 
البته آقاي شيرزاد در مجلس ششم و در حالي كه امريكا و اسرائيل اصرار 
داشتند كه جمهوري اسلامي فعاليت هاي گس��ترده هسته اي خود را به 
آژانس گزارش نكرده است، پشت تريبون رفت و اعلام كرد 19 سال است 
كه به دنيا درباره برنامه هسته اي خود دروغ گفته ايم. اظهارات اسرائيل پسند 
وي به اندازه اي تعجب آور بود كه رئيس وقت مجلس به وي اجازه نشستن در 
صندلي خود را نداد و گفت: »در جايگاه بايست و درباره اظهارات خود جواب 
بده... . من در همه مدت مسئوليتم سابقه نداشته به نماينده اي درباره نطقش 
اعتراض كنم ولي اين حرف هايي كه شما )شيرزاد( زديد همان حرف هايي 

است كه مرتب راديو اسرائيل مي گويد. 
 اظهارات شيرزاد و ديگر سخنرانان اين نشست نه به دليل اهميت اين افراد، 
بلكه از آن جهت اهميت دارد كه در حساس ترين فراز هاي مذاكرات هسته اي 
كه تيم مذاكره كننده دول��ت يازدهم در حال مذاكره با گ��روه 1+5 براي 
تثبيت حقوق هسته اي ايران است، در پوشش حمايت از دولت عملاً تمامي 
دستاوردها را زير سؤال برده و البته براي اتهامات بيگانگان نيز مستند سازي 
مي كنند.  در مورد مواضع اينگونه عناص��ر مرتبط با اين جريان فكري كه 

متأسفانه كم هم نيستند نكاتي قابل ذكر است. 
1-  حفظ يكپارچگي داخلي بايد همواره به عنوان يك اصل حاكم در تمامي 
رفتارهاي معطوف به مذاكرات هسته اي مورد توجه همگان باشد. تلاش 
دش��من بر هم زدن اين يكپارچگي بوده و مي خواهد در جامعه دوقطبي 
مخالف – موافق مذاكره به وجود آورد. بايد به گونه اي عمل شود كه خطوط 
ترسيم شده در موضوع هسته اي براي مذاكرات، خطوط قرمز براي تأمين 
منافع ملي بيان شود و اين پيام به دنيا و گروه 1 + 5 رسانده شود كه در ايران 
بر روي اين خطوط قرمز، ميان مردم و نظام، قواي سه گانه، دولت و رهبري 
و همه جريان هاي سياسي اتفاق نظر وجود دارد. طرح اينگونه مواضع در 
نشست هايي كه متأسفانه از حمايت نهادهاي رسمي دانشگاهي نيز برخوردار 
است، نتيجه اي جز تضعيف عقبه راهبردي نظام و زمينه سازي براي دوقطبي 

مورد نظر غرب ندارد.
2 -  تحقير اينگونه دستاوردهاي هسته اي ايران و هيچ انگاري آن در حالي 
صورت مي گيرد كه رئيس جمهور امريكا هنوز در حس��رت باز كردن پيچ 
ومهره هاي هسته اي ايران به سر مي برد و نمايندگان كنگره اين كشور نيز 
تلاش دارند تا ضرورت تعطيلي غني س��ازي اورانيوم در ايران را در بودجه 

پيشنهادي سال 2015اين كشور بگنجانند. 
3 - دشمنان تلاش دارند هدف اصلي جمهوري اسلامي در برنامه هسته اي 
را دست يابي به سلاح هسته اي معرفي كنند و از اين طريق، فشارهاي خود بر 
ايران را توجيه نمايند و اين در حال است كه هدف اصلي ايران در اين عرصه 
تكميل فرآيند فناوري هسته اي به عنوان يكي از حلقه هاي اصلي پيشرفت 

علمي و رسيدن به اهداف مورد نظر در چشم انداز 20 ساله است. 
 4- دانش و فناوري هاي هس��ته اي و به تبع آن توليد انرژي هسته اي، به 
عنوان يكي از عرصه هاي علمي نقش بسيار مهمي در پيشرفت كشور دارد و 
در آينده، از عوامل بسيار مهم در استحكام ساخت دروني قدرت جمهوري 
اسلامي خواهد بود و به همين دليل يكي از تلاش هاي اصلي گردانندگان 
دانشگاه ها ومجموعه هاي علمي كشور بايد تبيين آن براي نسل جوان كشور 
و ايجاد انگيزه در جوانان ودانشجويان براي تكميل حلقه هاي باقي مانده آن 
باشد، نه آنكه به گونه اي همچون سرابي باطل معرفي شود كه كسي را انگيزه 

رفتن به سوي آن نباشد
5. عرصه مذاكرات هسته اي اين روزها به خط مقدم تقابل نظام سلطه با نظام 
اسلامي تبديل شده وانتظار دولتمردان در حمايت همه رسانه ها وعناصر 
تأثير گذار در كشور از مذاكرات )البته مشروط به رعايت خطوط قرمز نظام( 
انتظار به حقي است، اما جاي اين سؤال باقي است كه چرا در شرايطي كه 
هرگونه نقد منطقي نس��بت به روند مذاكرات با » انگ دلواپسي« محكوم 
مي شود، نسبت به اينگونه ساختارشكني ها و زير سؤال بردن تلاش هاي 
دو دهه گذشته كه محصول تلاش همه دولت هاست و از سوي اين مدعيان 

اصلاح طلبي و اعتدال گرايي مطرح مي شود، سكوت اختيار مي شود.
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خطيب نماز جمعه تهران با تأكيد بر اينكه هيئت 
ايراني بيدار اس�ت و مي داند امريكا دش�من 
شماره يك ملت ماست كه مي كوشد به عزت ما 
آسيب برساند، خاطرنشان كرد: همه درخواست 
ملت و رهبر ما از تيم مذاكره كننده اين اس�ت 
كه مواظب باش�يد عزت ايران آس�يب نبيند. 

    
به گزارش فارس، آي��ت الله محمدعلي موحدي 
كرماني، امام جمعه موقت تهران ديروز در جمع 
نمازگزاران با اشاره به راهپيمايي عظيم اربعين 
حس��يني آن را تجلي��ل، تكري��م و تعظيم اين 
مناسبت خواند و با يادآوري اينكه نه فقط مردم 
ايران و عراق، بلكه از اطراف و اكناف نيز در اين 
راهپيمايي حضور يافتند،  گفت: پيام حضور 20 
ميليون زائر در كربلا بق��اي حق و نابودي باطل 
است و باطل هر چه بكوشد نمي تواند حق را نابود 

سازد و خود بالاخره نابود شدني است. 
خطيب جمعه تهران، كربلا را محل گره خوردن 
حق با عواطف انساني برشمرد و خطاب به داعش 
گفت: از غصه بمير! بدبخ��ت! با چه مي خواهي 
بجنگي. اراده خدا بر بقاي اين عزيزان و نابودي 
ش��ما جنايتكاران ق��رار گرفته اس��ت. آيت الله 
موحدي كرماني با اش��اره به آغ��از پياده روي و 
حضور حدود 10 ميليون زائر در مشهد مقدس در 
آستانه سالروز شهادت حضرت ثامن الحجج )ع( 
خطاب به دولت ايالات متحده امريكا گفت: تا دير 
نشده است نصيحت ايران را بپذيريد، بيشتر فكر 
كنيد و عقل را دفن نكنيد. تا كي مي خواهيد اين 

تبعيض نژادي را ادامه دهيد؟ تا كي مي خواهيد 
اين تظاهرات رنگين پوستان را كه شعار مي دهند 
ما را نكشيد، ببينيد؟ اين زيبنده شما نيست. وي 
ادامه داد: تا كي از اسرائيل كودك كش حمايت 
مي كنيد؟ تا كي در زندان هاي خود زندانيان را 
ش��كنجه مي كنيد و بعضي مسئولان تان هم به 

آن افتخار مي كنند؟ تا كي درب��اره ايران دروغ 
مي گوييد؟ اي��ن دروغ ها همي��ن الان در حال 

روشن شدن است و شما را رسوا مي كند. 
امام جمعه موقت تهران با توصيه به امريكا براي 
پند گرفتن از اشتباهات خود گفت: همانطور كه 
در مورد كوبا اشتباه كرديد و وزير خارجه تان گفت 

بيش از نيم قرن كوبا را تحريم كرديم اما خودمان 
منزوي شديم؛ بالاخره شما از حمايت از شاه چه 
طرفي بس��تيد؟ جز آنكه علاوه بر ايران در جهان 

هم با اين جنايات منفور شديد؟
   هيئت ايراني مذاكره كننده بيدار است

وي در بخش ديگري از س��خنان خود با تأكيد بر 
اينكه هيئت ايراني بيدار اس��ت و مي داند امريكا 
دشمن ش��ماره يك ملت ماست كه مي كوشد به 
عزت ما آس��يب برساند، خاطرنش��ان كرد: همه 
درخواست ملت و رهبر ما از تيم مذاكره كننده اين 
است كه مواظب باشيد عزت ايران آسيب نبيند. 

آيت الله موحدي كرماني در اين باره ادامه داد: امام 
راحل گفت امريكا شيطان بزرگ است و شيطان 
در ابتداي خلقت انسان اعلام كرد كه از بالا و پايين 
و به انحاي مختلف انسان ها را وسوسه كرده وگول 
مي زند؛ نقشه امريكا هم همين است و به انحاي 
مختلف مي خواهد ضربه بزند، اما نخواهد توانست 

و خود رو به سقوط خواهد رفت. 
   سران فتنه به مردم و رهبري ظلم كردند

وي در ادامه خطاب به سران خارجي فتنه گفت: 
آن زمان كه مردم را به ريخت��ن در خيابان ها و 
گرفتن حق شان تشويق مي كرديد كور خوانديد 
و مردم ما را نش��ناختيد. خطيب جمعه تهران 
افزود: به سران داخلي فتنه هم مي گويم كه به 
مردم، كشور و رهبري ظلم كرديد. اگر اعتراف به 
ظلم خود كرديد مردم نجيب اند و رهبر آقاست 
و عذر شما را مي پذيرد. شما اگر اعتراض داشتيد 
راه قانوني وجود داش��ت، اما ش��ما آن را پيش 
نگرفتي��د. موحدي كرمان��ي در بخش ديگري 
از س��خنان خود با تس��ليت درگذشت آيت الله 
غيوري از او به عنوان عنصر مهربان، دلس��وز و 
رئوف نسبت به فقرا و ضعفا ياد  كرد و گفت: آن 
مرحوم فعال، انقلابي، ولايي و پيوسته در سنگر 
مبارزه و خدمت به محرومين ب��ود؛ چه فراوان 
خانه هايي كه س��اخت و چه خدمات ارزشمند 
و توفيقات عظيمي داش��ت كه فقدان ايش��ان 
رخنه اي در اسلام و نظام اسلامي ايجاد كرد كه 
به سادگي خلأ امثال غيوري ها و مهدوي كني ها 

پر نمي شود. 
بر اس��اس اين گزارش، آيت الله موحدي كرماني 
همچنين با اشاره به وعده نصرت الهي در قرآن 
اظهار داشت: به امام )ره( مي گفتند قدرت شاه 
فوق العاده است و ش��ما نمي توانيد كاري كنيد، 
اما امام مي گفت ش��ما قيام كنيد ش��اه رفتني 
اس��ت و امريكا هم هيچ غلطي نمي تواند بكند. 
وي احس��اس »مي تواني��م« را برگرفته از قرآن 
خواند و گف��ت: قرآن مي گويد غ��م مخوريد هر 
چه مس��تكبران ظلم كنند به سقوط نزديك تر 
مي شوند و خدا در كمين ظالمان است. خدا رضا 
خان را نابود  كرد و به جزيره موريس فرس��تاد و 
محمدرض��ا و طاغوت هاي منطق��ه را نابود كرد 
و مي رود كه روزي فرا برس��د كه قدرت پوشالي 

امريكا هم نابود شود. 

حجت الاسلام تويسركاني:
ديپلماسيلبخندوگريهراهكربلارابازنكرد

مسئول نمايندگي ولي فقيه در سازمان 
بس�يج مس�تضعفين با تأكيد بر اينكه 
ديپلماسي لبخند و گريه راه كربلا را باز 
نكرد، گفت: كساني كه اربعين كربلايي 
ش�دند مدي�ون خون ش�هدا هس�تند 
زيرا راه كربلا با جهاد و مبارزه باز ش�د. 
به گزارش فارس، حجت الاسلام والمسلمين 
محمدرضا تويسركاني در مراسم عزاداري 

نيروهاي مسلح استان قم، اضافه كرد: اينكه امريكا هيچ غلطي نمي كند 
يك شعار سياسي نبوده، بلكه يك تفكر اعتقادي بوده كه بيان شده است 
و امروز نيز انقلاب اس��لامي با اين تفكر در حال گسترش است. وي با 
اشاره به اينكه نگاه رهبر معظم انقلاب اسلامي همه جانبه است، تصريح 
كرد: مش��كلات بيروني عامل برخي نابساماني ها نيس��ت و براي رفع 
نابساماني ها نبايد به بيرون تكيه كرد. تويسركاني با تأكيد بر اينكه راه 
تبديل شكست به پيروزي، توجه به عوامل دروني است، اظهار كرد: توبه 
حقيقي بازگشت به خدا بوده و اين راهكاري براي افراد شكست خورده 
است. مس��ئول نمايندگي ولي فقيه در سازمان بس��يج مستضعفين، 
توكل به خداوند را وابسته به نگاه دروني دانست و افزود: نگاه به بيرون 
نتيجه اي به جز ضلالت و گمراهي ندارد. وي در ادامه گفت: برخي افراد 
اخلاق، محبت و لبخند را راهكار غلبه بر دشمن مي دانند و تلخي ها را 
نصيب خودي ه��ا مي كنند، در صورتي كه خودي ها مس��تحق لبخند 
هستند. تويس��ركاني با اش��اره به تفكري كه گريه و نفرين را تنها راه 
رس��يدن به حق مي داند، گفت: با گريه هيچ ظالمي سرنگون نخواهد 
شد و انسان با نپرداختن هزينه هاي سنگين جاني، نخواهد توانست بر 

دشمن پيروز شود. 

مشاور عالي نماينده ولي فقيه در سپاه:
اميدبهبهبوداقتصاديازطريقمذاكراتتوهماست

سياس�ت جمه�وري اس�لامي ادام�ه 
مذاكرات اس�ت، اما اگر در داخل كشور 
اميد ما اين باش�د كه از طريق مذاكرات 
هس�ته اي در عرصه اقتصادي به نتيجه 
برس�يم بايد گفت اين يك توهم است. 
به گزارش رسا، سردار يدالله جواني، مشاور 
عالي نماينده ولي فقيه در سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامي   در كنگره شهداي دانشجوي 

استان خراسان شمالي كه همزمان با بيس��ت و هفتم آذر، روز وحدت 
حوزه و دانشگاه در بجنورد برگزار ش��د، با اشاره به مذاكرات هسته اي 
ايران و كشورهاي گروه 1+5 اظهار داشت: اين مذاكرات بايد با منطق 
و قوت ادامه داشته باشد. وي با بيان اينكه توافقات هسته اي چيزي جز 
وقت تلف كردن نيس��ت اما با اين حال ما بايد مذاكرات را ادامه دهيم، 
اضافه كرد: در اين مذاكرات بايد به طور كامل به حفظ حق ايران توجه 
شود، چراكه اين موضوع خواسته ملت، دولت و نظام از مذاكره كنندگان 
است. سردار جواني تصريح كرد: اگر ما در داخل كشور اين باور را دنبال 
كنيم كه راه برون رفت از مشكلات اقتصادي رسيدن به توافق هسته اي 
است، بايد گفت اين يك توهم اس��ت و بيراهه رفته ايم. وي با تأكيد بر 
اينكه امروز ما بايد بدانيم راه حل مشكلات اقتصادي كشور ما چيست، 
تصريح كرد: اگر مذاكرات هسته اي به نتيجه نرسد ما ضرر نكرده ايم بلكه 
دشمنان ضرر مي كنند چراكه ما راه حل اقتصاد مقاومتي را داريم و آن 

را به صورت جدي تري دنبال خواهيم كرد. 
سردار جواني اضافه كرد: اگر تا امروز نيز از نظر اقتصادي در كشور رشد 
مناسب نداشته و اقتصاد ما آسيب پذير است در واقع اين يك كم كاري 
و غفلت طي سال هاي گذشته به شمار مي رود و مي بايست براي رفع آن 
اقدام كرد. وي يادآور شد: حتي زماني امام خميني)ره( نيز به دولت بعد 
از جنگ تأكيد كرده بودند كه به گونه اي عمل كنيد وابستگي كشور به 
نفت كم شود كه متأسفانه در اين زمينه غفلت شد و دشمن نيز از همين 
ضعف استفاده كرد. مش��اور عالي نماينده ولي فقيه در سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامي با تأكيد بر اينكه نبايد براي دسترسي به رفاه بيشتر در 
برابر زياده خواهي هاي هس��ته اي امريكا كوتاه بياييم، افزود: اگر امروز 
در زمينه هسته اي كوتاه بياييم يقين بدانيد امريكا فردا از ما مي خواهد 
در صنايع موشكي عقب نشيني كنيم چراكه مسئله هسته اي در واقع 

بهانه اي بيش نيست. 
وي خاطرنش��ان كرد: هيچ ملت آزاده اي در دنيا بر سر ابزار دفاع خود 
با دش��من مذاكره نمي كند و ما بايد هوشيار باشيم در صورت كوتاهي 
در مذاكرات هسته اي و قبول ش��روط نادرست طرف غربي، جسارت، 
گستاخي، زياده خواهي و فشارهاي آنها بيشتر شده و فوراً سراغ مسائل 

موشكي و تسليحات نظامي ايران مي روند. 

آيتاللهسيدعليغيوريامروزتشييعميشود
آيت الله س�يدعلي غي�وري، نماينده ولي فقي�ه در جمعيت هلال 
احمر ايران كه به علت ايس�ت قلبي دار فان�ي را وداع گفت امروز 

تشييع مي شود. 
به گزارش »جوان«، آيت الله س��يدعلي غيوري، نماينده ولي فقيه در 
جمعيت هلال احمر كه روز پنج ش��نبه دار فاني را وداع گفت، در سال 
1309 شمس��ي، در نجف آباد اصفهان متولد شد. وي تحصيلات خود 
را تا پايان دوره ابتدايي در زادگاه خود گذراند و س��پس به علت علاقه 
به علوم ديني به تحصيلات حوزوي روي آورد. در سال 1325 رهسپار 
اصفهان شده و در مدرسه علميه »نيماورد« اصفهان به تحصيل پرداخت 
و سپس براي تكميل دانش خويش رهسپار قم، مركز علوم ديني شد. 

مدرسه حجتيه مأواي بعدي او بود كه پس از مدرسه ملاصادق انتخاب 
كرد و در آنجا بود كه توسط آيت الله ابراهيم اميني، معمم شد. 

غيوري پس از پيروزي انقلاب اسلامي شهر ري را ترك نكرده و به رتق و 
فتق امور مردم آنجا پرداخت. اين سوابق موجب شد كه به امامت جمعه 
آن شهر برگزيده شود. در دوره چهارم انتخابات مجلس نيز در انتخابات 
ميان دوره اي به عنوان نماينده مردم تهران به مجلس شوراي اسلامي 
راه يافت.  همچنين تفسير 13 جزء قرآن مجيد به زبان ساده توسط وي 
از دل مشغولي هاي علمي او بود، اما از آن جهت كه تفسير نمونه هم به 
همين شيوه تدوين شده بود، او از چاپ كتاب تفسير خود منصرف شد.  
گفتني است در پي درگذشت آيت الله غيوري، روساي سه قوه با صدور 

پيام هاي جداگانه اي درگذشت اين عالم رباني را تسليت گفتند. 

مديركل امور انتخابات شوراي  نگهبان:
انتخاباتمجلسوخبرگانهمزمانبرگزارميشود

انتخابات آينده مجلس خبرگان رهبري و مجلس شوراي اسلامي 
همزمان برگزار خواهد شد. 

به گ��زارش ميزان، عليرضا نيلچ��ي، مدير كل امور انتخابات ش��وراي 
نگهب��ان با اع��لام اي��ن خب��ر در كارگاه هم انديش��ي اس��اتيد ناظر 
حوزه و دانش��گاه آذربايج��ان غربي در ارومي��ه اظهار ك��رد: ناظران 
امي��ن ش��وراي نگهب��ان ب��ه دور از گرايش��ات و جن��اح بندي هاي 
 سياس��ي بر روند انتخابات نظ��ارت و س��لامت آن را تأمين مي كنند. 
وي اس��تفاده از نظرهاي كارشناس��ان و اس��اتيد حوزه و دانشگاه را از 
اولويت هاي ش��وراي نگهبان برش��مرد و افزود: اجراي دقيق قوانين و 
مقررات و پرهيز از هرگونه فضاسازي و التهاب آفريني رسالت و رويكرد 

مهم شوراي نگهبان است. 

آيت الله موحدي كرماني خطاب به هيئت ايراني: 

مراقبباشيددرمذاكراتعزتايرانآسيبنبيند
   خبر  يك

عباس حاجي نجاري

 نماي نزديك

دشمندنبالايجادفتنهازطريقفضايمجازياست
امروز دشمنان اسلام و نظام مقدس جمهوري اس��لامي ايران، به دنبال ايجاد فتنه هستند و فضاي 

مجازي اين بستر را براي آنها فراهم كرده است. 
حجت الاسلام و المسلمين سيد ابراهيم رئيسي دادستان كل كشور در سخنراني  پيش از خطبه هاي 
نماز جمعه اين هفته تهران با بيان اينكه ما امروز گرفتار جاهليت مدرن هس��تيم، افزود: اين همان 
جاهليت قديم اس��ت كه امروز با روش هاي مدرن به كار آمده است. اس��تفاده از دانش، فناوري ها و 
سلاح هاي هسته اي اين جاهليت را تشكيل داده است و هر كسي مقابل او بايستد امنيت آن را سلب 
مي كند و در جاهليت مدرن بدترين خيانت ها انجام مي شود. دادستان كل كشور در بخش ديگري از 
سخنان خود به فرمايشات رهبر معظم انقلاب اسلامي در روزهاي گذشته درباره سبك زندگي اسلامي 
اشاره كرد و افزود: حقيقتاً تنها راه سعادت جامعه همان سبك زندگي نبوي، حسيني و فاطمي است 
كه بايد آن را در تمامي ابعاد جامعه حاكم كنيم و بايد سه سطح بينش، گرايش و كنش در اين سبك 
زندگي عملياتي شود. امروزه دشمن با تهاجم فرهنگي كه مقام معظم رهبري نسبت به آن هشدار داده 
بودند و ما آثارش را اكنون مي بينيم درصدد از بين بردن سبك زندگي اسلامي است. سكولاريزه كردن 
جامعه و دور كردن خدا از زندگي مردم خطري جدي است كه مقام معظم رهبري آن را هشدار داده 
بودند. دادستان كل كشور در ادامه گفت: امروز دشمنان اسلام و نظام مقدس جمهوري اسلامي ايران، 
به دنبال ايجاد فتنه هستند و فضاي مجازي اين بستر را براي آنها فراهم كرده است. ما بايد از مزاياي 
فضاي مجازي در كشور استفاده كنيم و در حوزه مرزباني فرهنگي نبايد اجازه بدهيم دشمنان انقلاب 

رخنه كنند و فكر ها و اخلاق هاي جامعه ما را مورد تهديد قرار دهند.  

جانشين فرمانده كل سپاه عنوان كرد

ناوهاي هواپيمابر دشمن در تير رس موشك هاي فراصوت ايران
جانشين فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامي 
پيشرفت هاي ايران اسلامي در عرصه هاي مختلف 
علمي را نمادي از تأس�ي از مكتب بالاي اس�لام و 
معنويات در فضاي حوزه و دانش�گاه عنوان كرد. 
به گزارش فارس، سردار حسين سلامي روز پنج شنبه 
در مراسم گراميداشت سالروز وحدت حوزه و دانشگاه 
در جمع اساتيد، دانشجويان، طلاب و اساتيد حوزه هاي 
علميه اهل سنت و اهل تشيع كردستان در دانشگاه 
كردستان در سنندج با بيان اينكه هويت هر جامعه اي 
به شخصيت علمي و فرهنگي و اعتقادي اوست و به 
هر اندازه تراز وانديشه هر جامعه اي بالاتر رود جايگاه 
آن جامعه در نظام جهاني ارتقا مي يابد، افزود: حوزه 
و دانشگاه هر دو سازندگان زيرساخت تفكر و اعتباد 
و انديشه در جامعه هس��تند و دو بال پرواز جامعه به 

شمار مي آ يند. 
سردار سلامي خاطرنشان كرد: اينكه امام)ره( و مقام 
معظم رهبري به عنوان حكيم فعلي انقلاب اسلامي به 
وحدت اين دو بال فكري و عقيدتي كشور تأكيد دارند به 
اين خاطر است كه اينها سرمايه هاي فكري و فرهنگي 
ما را براي فتح قله هاي بزرگ فراهم مي كنند. جانشين 
فرمانده كل س��پاه افزود: مكتب غرب با سوء استفاده 
از دس��تاوردهاي علوم تجربي به جنگ با انسان ها و 
نابودي صدها هزار نفر بيگناه رفته است كه بمباران 
اتمي هيروشيما و ناكازاكي در دو روز متوالي و كشتار 

صدها هزار انسان بي دفاع نمونه اي از اين سوء استفاده 
از دستاوردهاي علمي است. 

سردار س��لامي اظهار داش��ت: كش��ورهاي غربي با 
سوء استفاده از دستاوردهاي علمي به ساخت سلاح هاي 
بيولوژيك، نشر بيماري هاي مختلف از جمله بيماري 
ابولا، آنفلوآ ن��زاي خوكي و مرغ��ي در پيكره جامعه 
جهاني دست مي زنند و انسان هاي بيگناه را در معرض 
اين سموم قرار داده تا مقاصد شوم خويش را توسعه 
دهند. وي افزود: در مقابل اين ايده ويرانگر شاهد ظهور 
انقلاب بزرگ ايران هستيم كه زير ساخت يك تمدن 
عظيم اسلامي را رقم زده و مس��ير سرنوشت را براي 
آيندگان تحت تاثير قرار داده است.  وي افزود: دشمنان 
همواره كوشيده اند سرمايه هاي مادي و معنوي را از 
مسلمانان بگيرند و هويت حقيقي آنان را سلب كنند و 
در راستاي اهداف پليد خود سياست برده داري مدرن 

را در كشورهاي اسلامي پياده كرده اند. 
جانشين فرمانده كل سپاه افزود: انقلاب اسلامي ايران 
در برابر قدرت هاي بزرگ ايستاده است و ارزش هاي 
اس��لامي فرصت حاكميتي پيدا كرده اند و اين مهم 

بهترين مؤلفه سعادت جامعه است. 
سردار سلامي اظهار داش��ت: با حاكميت ارزش هاي 
اسلامي در ايران مردم توانس��ته اند كشوري مقتدر، 
پيش��رفته، مس��تقل، آزاد و امن در فضاي مقاومت 
بسازند و شعله هاي اميد و باور را در سطح جهان اسلام 

فروزان كنند. وي اف��زود: نظريه هاي جديدي را براي 
مديريت منطقه و جهان اثبات كرده ايم و به جهانيان 
فهمانده ايم كه منطق اسلام در مديريت امروز جهان 

كارآمد مي باشد. 
جانشين فرمانده سپاه تصريح كرد: در جريان جنگ 
هشت س��اله و در محاصره علمي دش��منان تمامي 
مرزهاي دانش را شكافتيم و دش��منان هيچ تصوير 
روش��ني از توانمندي هاي علمي ما نداشته و ندارند. 
سردار سلامي افزود: شكافت هسته اي را براي توسعه 
و پيش��رفت كش��ور قرار داديم و اين دس��تاوردها و 
پيش��رفت ها از سوي دش��منان به رسميت شناخته 
شد. وي خاطر نشان كرد: با وجود حلقه هاي تحريم 
و محاصره علمي دش��منان به اين دستاوردها دست 
پيدا كرديم و هم اكنون مي توانيم ادعا كنيم كه هيچ 
كشوري به دانش و فناوري س��اخت موشك هاي ما 

دست پيدا نكرده و جزو برترين ها در جهان هستيم. 

سردار سلامي افزود: با موشك هاي فراصوت خود به 
آساني مي توانيم ناوهاي هواپيمابر دشمنان را هدف 
قراردهيم و يك فناوري فوق پيشرفته در اختيار داريم 
كه دشمنان را مات و مبهوت مي كند. وي اظهار داشت: 
اگر توانسته ايم نيروگاه هاي مدرن، پالايشگاه هاي بومي 
و سدهاي عظيم و هواپيماهاي بدون سرنشين پيشرفته 
بسازيم و اگر مي توانيم همه ماهواره هاي دشمنان را با 
استفاده از رادارهاي فوق پيشرفته خود در آسمان ها 
رصد كنيم و پيش��رفته ترين محصولات را بس��ازيم 
همگي ناشي از روحيه و تفكر بسيجي دانشمندان ما 
و مدل والاي انقلاب اسلامي است كه مرزهاي دانش 
را درنورديده و ناممكن ها را ممكن كرده است. سردار 
سلامي در بخش��ي ديگر از سخنان خود خاطر نشان 
كرد: دشمن براي اينكه راهبردهاي ما در ميدان مبارزه 
با شكس��ت مواجه كند و براي اينكه جهان يكپارچه 
اسلامي را بشكند و مسلمانان را به تكه هاي كوچك 
تبديل كند تحت الشعاع يك استراتژي مخرب از نگاه 
رژيم صهيونيستي عليه جهان اسلام بهره مي گيرد. وي 
افزود: دشمنان استراتژي تفرقه خونين در جهان اسلام 
را به عنوان كارآمدترين سياست براي خود برگزيده اند 
و مي خواهند انرژي هاي جهان اسلام را دروني كنند. 
سردار سلامي  وحدت امت اسلامي را تنها راهكار مقابله 
با اين نابساماني ها عنوان و بر هوشياري هرچه بيشتر 

مسلمانان در اين خصوص تأكيد كرد. 

        دفاعي 

ولايتي: هيچ بيگانه اي حق ندارد براي كشورهاي منطقه تصميم بگيرد
ايران بدون دخالت در امور كش�ورها، از تم�ام ظرفيت و توان 
خود براي حل مشكلات منطقه اي و حفظ وحدت جهان اسلام 

بهره مي برد. 
به گزارش ايرنا، علي اكبر ولايتي، رئيس مركز بررسي هاي استراتژيك 
مجمع تشخيص مصلحت نظام در پاسخ به سؤالي در ارتباط با گستره 
و ميزان نفوذ ايران از يمن تا لبنان اظهار داشت: وقتي از نفوذ صحبت 
مي كنيم، لزوماً ازسيطره صحبت نمي كنيم، به ويژه در مورد جمهوري 
اس��لامي ايران كه هيچ گاه درصدد س��يطره بر هيچ كشور مستقلي 
نبوده است و حتي قانون اساسي، ما را از مداخله در امور داخلي ديگر 
كشورها منع مي كند. وي با تأكيد بر اينكه جمهوري اسلامي ايران به 
دليل برخورداري از مناسبات بسيار خوب با گروه هاي مختلف مردم در 
بسياري از كشورهاي منطقه و مناسبات خوب با بسياري از دولت هاي 

منطقه از اين توان برخوردار است كه به حل مشكلات منطقه كمك 
كند، گفت: اين به معناي نفوذ كلام است، يعني ايران در موقعيتي قرار 
دارد كه مي تواند به حل مشكلات كمك كند. ولايتي با بيان اينكه اين 
امر جايگاه مهمي را در تحولات منطقه اي براي ما محقق كرده است، 
يادآور شد: اما اين جايگاه به معناي سيطره به امور يا تلاش براي سيطره 
به كشورهاي ديگر نيست؛ هيچ كشور ديگري نمي تواند با اعزام نيرو به 
يك كشور خارجي بر آنها سيطره يابد. ولايتي با بيان اينكه البته حمايت 
از ملت ها در برابر اشغال بيگانه و مداخلات خارجي طبق قانون اساسي 
يكي از وظايف ماست، افزود: بر همين اساس از مقاومت قهرمانانه مردم 
فلس��طين و لبنان حمايت كرده ايم. دبيركل مجمع جهاني بيداري 
اسلامي اضافه كرد: در عراق هم همواره از تفاهم ملي، حاكميت ملي 
و تماميت ارضي آن كشور دفاع كرده ايم و هرگاه مردم و دولت عراق 

از ما كمكي خواسته اند، در حد امكانات خود اين درخواست را اجابت 
نموده ايم. ولايتي همچنين به كشور سوريه اشاره كرد و گفت: در سوريه 
نيز از مردم و دولت قانوني حمايت مي كنيم و بر اين باوريم كه مردم 
سوريه خودشان بايد مشكلات را حل كنند؛ هيچ كشور ديگر و هيچ 
بيگانه اي حق ندارد بگويد كه اوضاع در اين كشور بايد چگونه باشد. وي 
اظهار داشت: اين ملت سوريه هستند كه بايد در مورد سرنوشت خود و 
به دور از مداخلات همسايگان و ديگر كشورهاي منطقه وجهان تصميم 
بگيرند. وي با تأكيد بر اينكه در مورد يمن اصلًا موضوع فرق مي كند، 
يادآور شد: ما هيچ مداخله اي در آنجا نداشتيم؛ فساد گسترده در نظام 
حكومتي موجب عصيان مردم ش��د، اما متأسفانه برخي كشورهاي 
خارجي خود را وصي مردم يمن به شمار آوردند و كوشيدند به جاي 

آنها تصميم بگيرند. 

        نگاه 

پيروز مجتهد زاده:
تصوربهبودروابطايرانباامريكاخيالياست

اينك�ه فك�ر كني�م رواب�ط امري�كا و اي�ران ه�م مانن�د م�دل كوبا 
خواه�د ش�د، ناش�ي از خ�وش خيال�ي و خوش بين�ي اس�ت؛ 
در عال�م سياس�ت هي�چ دو كش�وري ش�بيه ه�م نيس�تند. 
پيروز مجتهدزاده، كارشناس روابط بين الملل در گفت وگو با »نسيم«، با اشاره 
به سابقه 50 ساله خصومت امريكا و كوبا تصريح كرد: محاصره كوبا به مدت 
50 دهه يك مسئله غيرعادي و غلط بود و امريكا امروز كار آساني براي اصلاح 
اين اشتباه پس از 50 س��ال دارد، زيرا ديگر فيدل كاسترويي در كار نيست. 
اكنون ديگر آن چالش هايي كه كوبا در قبال امريكا داشت، وجود ندارد. البته 
كاستروي كنوني همان مسيري را مي رود كه برادر وي مي رفت، اما شرايط و 
اقتضاي زمان باعث شد اين روند ديگر ادامه نيابد. منظور از شرايط و اقتضاي 
زمان نيز مسئله رفتن مهاجران كوبايي به امريكا و مسافرت مردم امريكا به كوبا 
است.  اين كارشناس ارشد مسائل بين الملل با رد شباهت مسئله » امريكا – 
كوبا « با مناسبات » امريكا- ايران«، افزود: چنين تفسيرهايي ناشي از خوش 
خيالي و خوش بيني است، زيرا در عالم سياست هيچ دو كشوري شبيه هم 
نيستند و روابط ميان دو كشور با هيچ كشور ديگري قابل مقايسه نيست و اين 
مسئله تابع ويژگي ها و طبيعت آن روابط است. براي مثال درباره رابطه امريكا 
با ونزوئلا اگرچه وضعيت كوبا و ونزوئلا در قبال سياست عليه امريكا شبيه هم 
است، اما مسئله بهبود روابط امريكا و ونزوئلا تابع شرايط بسيار ويژه اي است. 
وي در ادامه تأكيد كرد: در موضوع ايران نيز، مسئله مذاكرات هسته اي تابع 
شرايط و مقتضيات ويژه است. در واقع امريكا در حال حاضر به صورت علني 
پيغام بهبود مناسبات را به ما مي دهد و ما نيز اين پيغام ها را دريافت و رعايت 
مي كنيم، اما مي بينيم كه وعده هاي امريكا عملي نمي شود. بهترين نمونه اش 
نيز مذاكرات هسته اي اخير در وين بود؛ چراكه جان كري پيش از عزيمت به 
وين تأكيد كرد كه ايران به تمامي تعهدات خود عمل كرده است، در شرايطي 
كه امريكا اعلام كرده بود در صورت عمل كردن ايران به تعهداتش تحريم ها 

برداشته خواهد شد، اما ديديم كه اين اتفاق رخ نداد.  


